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Ledamöter  Inger Handell (NHR) 

 Barbro Ohlson (HRF) 

Anita Runesved (FHLIS) 

 Yvonne Holmberg (A & A) 

Lennart Nolte (SRF)  

 

 

 

Dessutom var Gunnel Rohlin och Raili Karlsson närvarande. 
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§ 1 Närvarande 
 

Sekreteraren noterar närvaro. 

 

 

 

§ 2 Val av justerare 
 

Utses Barbro Ohlson att tillsammans med Sylvia Stemme justera dagens 

protokoll. 

 

 

 

§ 3 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordningen 

 

Rådet anmäler några övriga frågor varefter dagordningen fastställs. 

 

 

 

§ 4 Anmälan av protokollsjustering HKR 6/2008-06-03 

 

Rådet lägger med godkännande anmälan till handlingarna. 

 

 

 

§ 5 Anmälan av protokollsjustering ÄN 7/2008-06-10 

 

Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

 

§ 6 Anmälan av protokollsjustering KPR 6/2008-06-03 

 

Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

 

§ 7 Kontaktcenter Stockholm – etablering av 

kontaktcenterorganisationen i Stockholms stad 

 

På uppdrag av kommunfullmäktige (Dnr 036-4971/2006) leder och 

samordnar stadsledningskontoret ett projekt för att utveckla och inrätta 

ett kontaktcenter för staden. Projektet är en del av stadens satsning på e-

förvaltning som syftar till att erbjuda stadens invånare, företag och 

besökare ett större utbud av tjänster inom den kommunalt finansierade 

servicen via olika kanaler. Detta kommer att öka kvaliteten för den 

enskilde invånaren och effektiviteten i handläggningen, vilket på sikt 

leder till kostnadsbesparingar. 

 

 

Rådet har ingen erinran. 
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§ 8 Översyn av kommunövergripande verksamheter Pensionat 

Hornskroken och Pensionat Kinesen 

 

Ärendet återremitterades av äldrenämnden den 18 mars 2008 för 

komplettering med dels utvärdering av verksamheterna, dels beskrivning 

av förslagets konsekvenser 

 

Pensionat Hornskroken och Pensionat Kinesen erbjuder avlösning utan 

biståndsbeslut till anhörig eller närstående som vårdar personer med 

demenssjukdom eller demensliknande symtom över 65 år och är bosatt i 

Stockholms stad. Anhörig eller närstående tar själv kontakt med 

verksamheten och i samråd med personalen bestäms omfattningen av 

korttidsvården. Den enskilde betalar en avgift för maten, men inget för 

vård och omsorg. Avgift för mat uppgår till 130 kronor per dygn vilket 

inte överensstämmer med Stockholms stads avgiftssystem. 

Verksamheterna anser sig inte bedriva någon hälso- och sjukvård. 

 

 

Rådet har ingen erinran. 

 

 

 

§ 9 Införande av valfrihetssystem inom äldreomsorgens 

dagverksamheter 

 

Stadsledningskontoret föreslår att ett valfrihetssystem inom 

äldreomsorgens biståndsbedömda dagverksamheter införs fr.o.m. 2009-

07-01. Valfrihetssystemet föreslås endast omfatta biståndsbedömda 

dagverksamheter och upphandling av dagverksamheter ska göras av 

respektive stadsdelsnämnd. Stadsledningskontoret föreslår att 

kommunstyrelsen får i uppdrag att ta fram och i budget för 2009 föreslå 

ett ersättningssystem utifrån de principer som stadsledningskontoret 

föreslår i ärendet. Äldreförvaltningen är positiv till att valfrihet införs i 

biståndsbedömda dagverksamheter. Förutom att öka den enskildes 

inflytande kan införandet av valfrihet öka såväl mångfalden som 

kvaliteten på dagverksamheterna. Enligt äldreförvaltningens uppfattning 

bör valfrihetssystemet inom dagverksamheter endast omfatta 

dagverksamheter som är belägna inom Stockholms stad. Vidare förordar 

äldreförvaltningen att en eventuell upphandling av dagverksamheterna 

sker centralt. 

 

 

Rådet har ingen erinran. 

 

 

 

§ 10 Motion (2008:2) av Eivor Karlsson (mp) om stadens korttidsboenden 

 

En motion av Eivor Karlsson (mp) om stadens korttidsboenden har 

remitterats av kommunstyrelsen till äldrenämnden. Motionären refererar 

till den granskning av 24 korttidsboenden som länsstyrelsens 
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äldreskyddsombud genomförde tillsammans med socialstyrelsens 

regionala tillsynsenhet 2006/2007 och hemställer att kommunfullmäktige 

ska besluta om kontinuerlig uppföljning av stadens korttidsboenden. 

 

 

Rådet har ingen erinran. 

 

 

 

§ 11 Trygghetskvitto inom äldreomsorgens verksamheter 

 

Enligt Socialstyrelsens föreskrifter (SOSFS 2005:27) om samverkan vid 

in- och utskrivning av patienter i sluten vård, ska landstingen och 

kommunerna i samråd utarbeta rutiner för vårdplanering inför 

utskrivning av patienter och för överföring av information. 

 

Av föreskriften framgår att en samordnad vårdplan ska upprättas och 

innehålla uppgifter om det bedömda behovet av insatser samt uppgifter 

om vilken enhet som ansvarar för respektive insats. Vårdplanen räknas 

som upprättad först då den justerats/kvitterats av samtliga ansvariga 

enheter. Genom justeringen tar huvudmännen ansvar för sina insatser. 

 

 

Rådet har ingen erinran. 

 

 

 

§ 12 Lägesbeskrivning om arbetet med förebyggande hembesök för 

personer – 75 år och äldre 

 

I budget 2008 för Stockholms stad Inriktning för 2009 och 2010 anges 

bl.a. att som en utveckling av stadens förebyggande arbete ska alla över 

75 år som inte är beviljade annan insats erbjudas ett förebyggande 

hembesök i samarbete med landstinget. I samband med budgeten erhöll 

stadsdelsnämnderna 6,5 mnkr för täckning av ökade kostnader för 

förebyggande hembesök. 

 

För 2007 gav regeringen Socialstyrelsen i uppdrag att besluta om att 

fördela stimulansmedel till kommuner och landsting om drygt 1,3 mdkr 

för att höja kvaliteten i vården och omsorgen om äldre kvinnor och män 

varav 84 664 tkr tilldelades Stockholms stad. 2007 års beviljade medel 

får även användas under 2008. Ett område som medlen är avsedda att 

användas till är enligt Socialstyrelsens meddelandeblad att öka antalet 

förebyggande hembesök. I meddelandebladet anges att kommunen i 

samverkan med landstinget ska erbjuda återkommande förebyggande 

hembesök till personer 80 år och äldre som bor i ordinärt boende och 

som inte har insatser från äldreomsorgen eller hemsjukvården. 

 

 

Rådet har ingen erinran. 
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§ 13 Motion (2008:48) om kommunala verksamheter och osund 

konkurrens 

 

Kommunstyrelsen har remitterat ”Motion (2008:48) om kommunala 

verksamheter och osund konkurrens”. Äldreförvaltningens uppfattning 

är att osund konkurrens inte är något större problem inom stadens 

äldreomsorg men att det är viktigt att öka kunskapen om kommunal 

näringsverksamhet och osund konkurrens inom såväl offentlig 

verksamhet som inom näringslivet. Detta är ett sätt att minska risken för 

att osund konkurrensen uppstår men också för att öka förståelse för den 

gränsdragningsproblematik som i vissa fall faktiskt råder. 

 

 

Rådet har ingen erinran. 

 

 

 

§ 14 Granskning av Aman Vård & Omsorg AB 

 

Stockholms stad har ett kundvalssystem för hemtjänst, ledsagning och 

avlösning. En av utförarna som staden har ramavtal med är Aman Vård 

& Omsorg AB. På uppdrag av äldreförvaltningen har BDO Nordic 

Consulting Group AB genomfört en granskning av Aman Vård & 

Omsorg AB. Granskningen finns bifogad i detta tjänsteutlåtande. 

Äldreförvaltningen föreslår att uppföljning görs av Aman Vård & 

Omsorg AB per kvartal avseende skatter och avgifter, fakturering, 

avvikelserapportering, ansvars- och arbetsmarknadsförsäkring, 

personallistor samt genomförandeplaner. 

 

Förvaltningen informerar om aktuell bedömning utifrån affärsmässiga 

förutsättningar, gällande avtal samt pågående uppföljning av 

verksamheten. 

 

Rådet gör avslutningsvis följande uttalande: 

 

Rådet anser att avtalet med Aman Vård & Omsorg AB skall sägas upp 

när avtalstiden går ut. 

 

 

 

§ 15 Tillgänglighet 

 

Inget nytt att rapportera. 

 

 

§ 16 Kvarstående frågor 

 

 Studiebesök på boenden.  

Rådets månatliga möten ska äga rum på Södra station. 
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Förvaltningen undersöker olika boendeformer för möjlighet till snaraste 

studiebesök. Bland önskvärda exempel nämns: Kampementet, 

Kattrumpstullen samt Solberga  

Kontakt tas med äldreomsorgschefen vid respektive stadsdelsförvaltning 

för lämpligt arrangemang. 

 

 Möte med äldreombudsmannen – avvaktar.  

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

§ 17 Förvaltningschefens information 

 

 Äldrenämndens septembersammanträde innehåller ett antal tyngre 

ärenden, exempelvis: Äldreboendeplanen, Avgifter, remissen ”Värdigt 

liv i äldreomsorgen”, Servicehusgenomgången. 

 

 Kostpolicyn utsänds till nästa möte. 

 

 Vid kostenheten arbetar under 3 månader Birgitta Villner med 

framtagande av Råd och rekommendationer. 

 

 Informeras att Börje Ferlander slutar sin tjänst för arbete på 

Socialstyrelsen. Rekrytering ska göras av strateg med kunskaper om 

kommunal hälso- och sjukvård och god stilistisk förmåga. 

 

 

 

§ 18 Övriga frågor 

 

 Önskar skriftlig version av upphandling av korttidsboenden – i synnerhet 

vad avser profilboenden, vilken sänds ut till nästa möte. 

 

 Utifrån tidigare utdelad utbildningsbalans önskar rådet mer information 

och därtill en kort informationsserie angående dolda handikapp. 

– Överenskoms att Annika Jalap-Hermanson inbjuds till nästa möte för 

att ge en fördjupad information om utbildningsplaneringen. 

 

 Rådet önskar en uppdaterad matrikel, vilken sänds ut till nästa möte. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Göran Edenberg 

sekreterare 


